

LAN Module

網路資訊模組 | Módulo LAN
LANモジュール

This 8-port, 110-typed Cat.5e patch panel complies with ISO/IEC11801, TIA/EIA568A & 568B standards. Patching the LAN cables routed from data/ voice outlet to the 110 terminators on both ends of the panel. Including 15cm (5.9") short patch cords for connecting to the RJ-45 ports of small-sized switching hub, broadband router or media converter.

8埠超五類RJ-45介面，110型網路模組，符合ISO/IEC11801、TIA/EIA568A及568B標準。將來自於資訊出口的網路線端，分別打進位於模組兩邊的8個標準110型端子上，繼而經由內附的15公分網路跳線，以連接小型交換器、寬頻路由器、或光電轉換器的RJ-45出口

この8ポート、110ータイプ カテゴリー5eパッチパネルは、ISO/IEC11801・TIA/EIA568A & 568B規格に準拠。小型のスイッチングハブR J 45、ブロードバンドルーター、メディアコンバーターのR J—45ポートに接続する15センチ（5.9") の短いパッチコード付き



NRPCS-PP-8

Voice Module

語音線路模組 | Módulo de Voz
電話モジュール

NRPCS-VM provides 2 sets of "1-input/ 3-output", plus another set of "1-input/ 5-output" public-sharing telephone branching. Phone lines can be parallel inter-linked for the utmost flexibilities and customizations. The maximum capacity of "1-input/ 11-output" phone sharing is best for 3-outward/ 8-internal (308) specifications switching boxes.

NRPCS-VM語音線路模組，支援兩組“1進3出“共用型電話分支，加上一組“1進5出“共用型電話分支。電話線路可並聯接續，以因應客製化線路變更。最高可提供多達“1進11出“共用型電話分支- 最適於搭配，3外線8內線(308)規格語音交換機來使用

NRPCS-VMは“1—input(入力)/3—output(出力)”の2セットの他、“1—input(入力)/5—output(出力)”で共有電話の分岐をします。電話回線は並列して接続ができます。最大容量は“1—input(入力)/11—output(出力)”で、外線3本/内線8本(3 0 8)仕様の交換機に最適です



NRPCS-VM

CATV Module

有線電視模組 | Módulo CATV
CATVモジュール

This versatile module serves 1x 8 CATV distributions, F-typed coaxial connector (75Ω), 5~ 2,400MHz broadband interface for CATV input and output distributions.

有線電視模組，提供1分8有線電視分配器，F型同軸電纜接頭(75Ω)，5~2,400MHz寬頻介面。用於有線電視入線口和分歧配置

1×8 CATV分配器。F型コネクター(75Ω)、対応範囲は5~2,400MHz

NRPCS-CATV



Multi-media Module

多媒體模組 | Módulo Multi-media
マルチメディアモジュール

NRPCS-MM



Meeting the existing installation requirements and reserving for future expansion, the multi-purposed module is capable of accommodating up to 6 different medias: LAN, telephone, optical fiber, CATV, surveillance monitoring, security system and lighting control.

依用戶實際需求，及預留未來系統之延伸，可安裝多達6種不同類型之多媒體模組: 網路、電話、光纖、有線電視、監視系統、門禁系統、燈光控制

将来の拡張については、6種類までの異なる複数のメディアの用途に対応します：LAN、電話、光ファイバー、ケーブルテレビ、監視モニタリング、セキュリティシステム、照明制御

Residential Premise Cabling Systems (RPCS)

Part Number	Description	Std. Pkg. Qty.
NRPCS-PP-8	8-port, 110-typed Cat.5e patch panel. Including 8 x 15cm (5.9") patch cords	1
NRPCS-VM	Voice module for 2 sets of "1-input/ 3-output" & 1 set of "1-input/ 5-output" public-sharing telephone branching	1
NRPCS-CATV	Module for 1x 8 CATV distributions, F-typed coaxial connector (75Ω) and 5~ 2,400MHz broadband interface	1
NRPCS-MM	Multi-media module. Accommodating up to 6 different medias	1